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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 4/2024-2026   

       Utsendelsesdato: 30. september 2024 

       Merknadsfrist: 7. oktober 2024 

 

Møtetid: Mandag 23. september 2024       Møtested: Osloidrettens Hus, Brynsveien 13 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen  X  

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Junjie Cao  X  

Medlem: Caroline Saastad X            

Medlem: Alexander Eriksson X            

Medlem: Nina Frivold                 X  

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: May Linn Hystad X   

2. varamedlem: Jamil Dost X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Audun Eikeland fra administrasjonen deltok i behandlingen av sak K-26 – 28. 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

 

 

Sakliste: 

K-26 Godkjenning- KS-protokoll nr. 3/2024-2026 

K-27 Tertialrapport  

K-28 Fordeling av ekstramidler  

K-29 Fritidskort i Oslo kommune – høring  

K-30 Oppnevning av ungdomsutvalg  

K-31 Budsjett og behovsplan for idrett - prosess  

K-32 Orienteringssaker 

- Oppsummering styre- og ansattsamling  

- Regional anleggskonferanse 13.-14.sept  

- ISU-møter høsten 2024  

- Høringsinnspill spillemiddelordningen  

- Nasjonalanleggsordningen  

- Styreledersamling 16.oktober  

- Utvikling Ekeberg – status 

- Skolepaviljonger i Lambertseter Idrettspark 
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K-26  Godkjenning- KS-protokoll nr. 3/2024-2026 

KS-protokoll nr. 3/2024-2026 ble gjennomgått. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-27  Tertialrapport  

Generalsekretæren innledet til saken. Det er avtalt med Oslo kommune at 

Bymiljøetaten (BYM) skal få tertialvis rapportering, og at det gjennomføres formelle 

oppfølgingsmøter mellom BYM og OIK. Kretsstyret får fremlagt samme rapport til 

informasjon og eventuelle merknader. 

 

Kretsstyret gikk gjennom rapporten og stilte spørsmål. 

 

 Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering.  

 

 

K-28  Fordeling av ekstramidler  

 Generalsekretæren innledet til saken, og la frem forslag til endring i kriterier og 

fordeling av ekstramidler. Kretsstyret gjorde en innledende behandling av saken i 

august (sak K-19). 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte det fremlagte forslaget. Kretsstyret ønsker å 

inkludere idrettslag som har en vesentlig andel medlemmer fra delbydeler med stor 

andel barnefattigdom inn i ordningen.  

 

Vedtak: 

- Kretsstyret ba administrasjonen komme tilbake med et justert forslag basert på 

innspillene fra styret.  

- Nytt forslag behandles per e-post snarest mulig. 

 

 

K-29  Fritidskort i Oslo kommune – høring  

Generalsekretæren innledet til saken. Oslo kommune har på offentlig høring sak om 

innføring av fritidskort. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget til høringssvar, og diskuterte de ulike momentene i 

saken. Kretsstyret mener at ordningen bør målrettes mot familier i 

lavinntektskategorien, og at tilskuddet bør differensieres i forhold til alder. 

Kretsstyret ønsker å diskutere fritidskortet på styreledersamlingen i oktober, og vil ta 

med seg signalene derfra i det endelige høringssvaret. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å svare på høringen innen fristen, i henhold til 

saknotatet, merknadene som kom frem i møtet, samt eventuelle innspill fra 

styreledersamlingen. 
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K-30  Oppnevning av ungdomsutvalg  

Jamil Dost og Caroline Saastad innledet til saken og informerte om status i utvalget. 

Ungdomsutvalgets innstilling til medlemmer i utvalget ble fremlagt.  

 

I henhold til mandatet for ungdomsutvalget skal to styremedlemmer ha hovedansvar 

for å følge opp og involvere utvalget. 

 

Vedtak: 

- Kretsstyret godkjenner det fremlagte forslaget til medlemmer i Oslo Idrettskrets 

sitt ungdomsutvalg. 

- Alexander Eriksson og Caroline Saastad ble valgt som kontaktpersoner i styret. 

 

 

K-31  Budsjett og behovsplan for idrett - prosess  

Generalsekretæren innledet til saken. Byrådet legger frem sitt forslag til budsjett for 

Oslo kommune 25. september.  

 

Kretsstyret diskuterte prosess for administrasjonen- og styrets behandling av 

budsjettforslaget.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen følge opp slik som avtalt i 

møtet.  

 

 

K-32 Orienteringssaker  

 

Oppsummering styre- og ansattsamling  

 Kretsstyret oppsummerte opplevelsen av samlingen i Strømstad. 

 

Regional anleggskonferanse 13.-14. september 

Generalsekretæren orienterte om erfaringene fra gjennomført konferanse på Fornebu, 

13. – 14. september. 

 

  ISU-møter høsten 2024 

 Kretsstyret oppsummerte deltagelsen på gjennomførte ISU-møter. 

 

Høringsinnspill spillemiddelordningen  

Generalsekretæren orienterte om status for idrettens innspill til forslaget fra KUD om 

endringer i spillemiddelordningen. 

 

Nasjonalanleggsordningen  

Generalsekretæren orienterte om foreslåtte endringer i statens ordning om 

nasjonalanlegg.  

 

Styreledersamling 16.oktober  

Generalsekretæren orienterte om planene for styreledersamling 16. oktober. 

 

Utvikling Ekeberg - status 

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet.  
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Skolepaviljonger i Lambertseter Idrettspark 

Generalsekretæren orienterte om aktuell sak på Lambertseter hvor kommunen 

planlegger å anlegge midlertidig skole på idrettsareal. 

 


